
Referat fra mødet den 26 nov.2022 
 
Tilstede: Michael, Jacobi; Anne og Susanne 
 
Et møde med få punkter  
 
Formanden har haft kontakt med Klaus Kloak, han ønsker ikke at give tilbud på tømning, men er ca 200 
kr billigere end Kalundborg kommune. 
Der bliver gravet op ved kanalen og der laves ny bro. 
Der er klaget over for meget udledt vand i Tissø, før det problem bliver behandlet sker der ikke noget 
med broen over sukkerkanalen, men hensyn til automatisk lukning. 
Kommunen vil tømme skrald hver 14 dag også i sommerperioden, der bliver lavet en indsigelse, da vi 
mener det er for lidt om sommeren, både for dem der bor der fast og for dem der lejer deres hus ud. 
 
Regnskabet blev gennemgået. 

 


